



Protokoll styrelsemöte nr 9, 2025-01-14, 1830

Deltagande styrelseledamöter:	Peter Dacke, ordförande	X
	Linda Sandberg, vice ordf.	X
	Eva-Lena Hellbratt, kassör	X
	Peter Gabrielsson, sekr.	X
	Douglas Elliot	X
	Dennis Elms	X
	Louise Lilius	X
	Astrid Wallman	-
	Anna-Karin Wikström	X
	Henrik Schölin, verks.ansv.	-

§ 1 Mötets öppnande

Sammanträdet öppnades av ordförande Peter Dacke.

§ 2 Val av Justeringsperson

Mötet utsåg Peter Dacke till justeringsperson.

§ 3 Föregående protokoll

Inga synpunkter på föregående protokoll.

§ 4 Godkännande av dagordning

Beslutades att godkänna föreslagen dagordning.

§ 5 Info om valberedningens arbete

Peter D har pratat med valberedningen. De inbjuds till nästa styrelsemöte.

§ 6 Henrik rapporterar

Henrik redovisar arbetsläget med arbetet med Idrottsklivet. Inget formellt beslut ännu för 2025. Vi inväntar besked och hoppas få ett inom ett par veckor. Till dess besked kommer så lägger vi ut rekryteringsannonsen. Inriktningen är att kunna använda samma ledare även för friidrottsskolan. Lördag startar nya gruppen födda 2018 i Balingsnäs kl. 12-13. Projektplan för friidrottsskolan tas fram av Henrik och Emelie och redovisas nästa styrelsemöte.

§ 7 Ekonomi

Eva-Lena redovisar underlaget för budget 2025. Utfallet sista december redovisades också. Budgeten har tidigare redovisats och förslaget är att budgeten. Styrelsen beslutar om budget 2025. Eva-Lena redovisade också utfallet för 2024. Resultatet blev ca 200 tkr. Likviditeten är ca 1,2 milj. kr.

§ 8 Rapporter från arbetsgrupperna

a. Starkt varumärke – förnya och förnygra

Arbetsgrupp: Douglas (Sammanställande), Astrid, Peter G, Lasse K och Kenneth, Tomas

Avrapportering: Planering och möten är inbokade nästa vecka. Inga resultat att redovisa än.

Det lyftes en fråga om hur vi kan underlätta och förbättra de tävlingsinbjudningar vi lägger på hemsidan. Dennis, Peter G och Douglas ser över och förenklar inbjudan till Sista chansen. Arbetet redovisas senast 19 januari.

b. Stabil, ökande medlemsbas

Arbetsgrupp: Peter (sammanställande) Eva-Lena, Henrik, Linda



Avrapportering: Möte genomfört för ca en vecka sedan. Genomgång av aktiviteter. En aktivitet var att ta fram en rutin för att kunna se hur medlemsutvecklingen utvecklar sig. Henrik beskrev hur den i princip fungerar.

En problematik är att Flemingsbergsggruppen inte är betalande medlemmar utan HAIS behöver använda "egna" medel för att betala deras medlemsavgifter. Medlen förs då över från bidrag till medlemsavgifter. Styrelsen tar beslut i enlighet med förslaget.

Frågan är hur vi fortsatt kan ta in dem som står i kön (ca 180 st.). Underlaget går till Anna-Karin och Dennis kompletterat med våra storleken på våra grupper. Informationsmöte inplaneras.

Frågan är också hur vi fångar upp veteranerna. Förslag tas fram av Linda och Louise.

c. Tränare som den fasta punkten

Arbetsgrupp: Linda (Sammankallande) Dennis, Anna-Karin, Louise

Avrapportering:

- Tränarmöte de äldre, kallelse kommer i närtid.
- Skadeutbildning inplaneras (v 14, tis el tor).
- Tränarmöte yngre aktiva på torsdag

d. Underhåll, anläggning och inköp

Arbetsgrupp: Dennis (Sammankallande) Peter D, Astrid, Louise

Avrapportering:

- Inga möten inplanerade, önskemål om organiseringen av tävlingsförrådet.
- Uppdatering av inköpslistan behöver ev. göras

e. Tävlingar

Arbetsgrupp: Anna-Karin (Sammankallande), Pelle, Kenneth, Tomas L

Avrapportering:

- Inget möte genomfört. Första tävling genomförd med nya trackandfield. Ny version testas på Sista Chansen och efter inomhussäsongen tas beslut.

§ 9 Övriga frågor

Peter och Henrik har fått mail från en tränare om bidragsmodellen. Han har lämnat ett förslag på hur han vill ha det.

§ 10 Nästa möte 17 februari

Nästa möte är satt till den 17 februari 2025.

§ 11 Mötets avslutande

Peter D förklarade mötet som avslutat kl. 2030.

Vid protokollet:

Justeras:

Peter Gabrielsson

Peter Dacke